
ПРОТОКОЛ № 6 

засідання педагогічної ради 

Рогатинського державного аграрного коледжу 
 

                                                                  27 січня 2019 року  

Присутні: директор, заступники директора, 

зав.відділеннями, члени педради 

Голова засідання: Тринів Ігор Васильович 

Секретар: Притика Лілія Ярославівна 

                                                                                    
 

Порядок денний: 

1. Підсумки навчально-виховної роботи за І семестр 2020-2021н.р. 

Доповідають: Благий Р.С., 

Гладун М.С., 

Пазюк В.Р., 

Баран О.М. 

 
 

2. Система виховної роботи в коледжі, стан та перспективи. 

Доповідає: Вергун Т.С. 

3. Про результати профорієнтаційної роботи. 

Доповідають: голови циклових 

комісій 

                                                                                                                                      

4. Про перевід на дуальну форму навчання. 

Доповідає: Мельниченко П.С. 

 

5. Затвердження списку голів Державних екзаменаційних комісій. 

Доповідає: Тринів І.В. 

6. Різне. 

                                                                                        

1. СЛУХАЛИ: 

Благого Р.С., зав.ветеринарним відділенням, який сказав, що на відділенні – 

188 студентів: бал успішності – 6,8 (І−ІІ курси), 3,7 (ІІІ – ІV курси); якісний 

показник 55,6%; відмінник – 1. Протягом семестру викладачі відділення 

удосконалювали вміння щодо користування інтерактивною дошкою, освітніми 

платформами: Viber, Zoom, Google Meet та ін., взяли участь у конкурсі 

„Педагогічний ОСКАР”. 

Гладун М.С., зав.технологічним відділенням, яка сказала, що організація 

освітнього процесу на відділенні – відповідно до навчального плану, навчальних і 

робочих програм. Викладачі розробили і впроваджують в навчальний процес 

електронні підручники; робочі місця оснащені комп’ютерною технікою. На 

відділенні 178 студентів: показник успішності – 55%, 1 відмінник. 

З метою профорієнтації знято відеоролики, де презентуються технологічні 

спеціальності. 



Пазюка В.Р., зав.механічним відділенням, який сказав, що на відділенні 196 

студентів: якісний показник 56,65%, 4 відмінники. Викладачі, які атестуються, 

брали участь у спільному українсько-німецькому проекті (онлайн), що сприяє 

підвищенню майстерності педагога; пройшли курси підвищення кваліфікації; 

пройшли атестацію та паспортизацію кабінетів і лабораторій. У наступному 

семестрі необхідно пройти акредитацію спеціальності. „Водій”, а також готувати 

студентів ІV курсу до здачі тестування зі спеціальності „Агроінженерія”. 

Баран О.М., зав.відділенням ПТО, яка сказала, що на відділенні – 177 учнів, 

відмінників нема. Проведено два кваліфікаційних екзамени, учні одержали 

свідоцтва. Протягом семестру багато зроблено щодо покращення матеріальної 

бази та оснащення кабінетів і лабораторій, завдяки директору.  

ВИСТУПИЛИ: 

Тринів І.В., директор коледжу, який наголосив, що життя не стоїть на місці, і 

це визначає в подальшому діяльність закладу і його рейтинг. Самоудосконалення 

викладачів, проходження курсів підвищення кваліфікації, володіння 

інтерактивною дошкою, освітніми платформами, результативність успішності 

студентів та учнів при здачі ДПА, тестуванні (ІV курс) і визначать педактивність 

кожного медпрацівника. Профорієнтаційна робота, її проведення – запорука 

майбутнього нашого коледжу. 

Вільчик В.О., заступника директора з навчальної роботи, який сказав, що 

навчальний заклад продовжує працювати в умовах карантинних обмежень 

(обов’язковий масковий режим, використання антисептиків), тому вміння 

працювати з різними формами дистанційного навчання з використанням освітніх 

платформ – на часі. 

Підготовка до онлайн тестування (IV курс), до здачі ДПА у формі ЗНО (є 

різні сценарії) із загальноосвітніх предметів залежить від активної діяльності 

викладачів. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Пріоритетним напрямком діяльності педколективу вважати забезпечення 

якісної підготовки фахівців згідно стандартів освіти та вимог виробництва. 

Педпрацівники, постійно 
 

2. Педагогічним працівникам підвищувати рівень власної майстерності через 

участь у педагогічних семінарах, тренінгах, майстер-класах, науково-практичних 

конференціях з використанням інформаційно-інноваційних технологій. 

Педпрацівники, постійно                                                                                           

2. СЛУХАЛИ: 

Вергун Т.С., заступник директора з виховної роботи, яка проаналізувала 

систему виховної роботи в коледжі. Зокрема, не зважаючи на те, що виховний 

процес проходив в умовах карантину, було проведено ряд заходів відповідно до 

плану кураторів. Складовою виховного процесу в коледжі є робота студентської 

ради, метою роботи якої є створення умов для самореалізації студентів, 

формування у них організаторських навичок, лідерських якостей, відповідальності 

за результати своєї праці. 

Котик Ю.Р., куратора студентської ради, яка доповіла про роботу студентської 



ради та її результативність. Робота студентської ради висвітлюється на сайті 

коледжу і проводиться відповідно до плану, беручи до уваги план роботи з 

виховного процесу по коледжу по напрямах: зміцнення трудової дисципліни 

(успішність, відвідування занять студентами), зв’язок з батьками, правова 

культура, проведення тематичних заходів, естетичне виховання), співпраця з 

бібліотекою, залучення студентів до гуртків, клубів за інтересами, робота прес-

центру, волонтерської служби, проведення благодійних акцій. 

УХВАЛИЛИ: 

З метою досягнення поставлених виховних завдань кураторам, класним 

керівникам груп: 

 при підготовці та проведенні виховних годин та позакласних заходів 

використовувати інноваційні педагогічні технології (ділові та рольові ігри, 

моделювання життєвих ситуацій, дискусії, роботу в малих групах тощо); 

 задля налагодження комунікаційної взаємодії з родинами активно 

впроваджувати нові форми і методи співпраці та взаємодії з батьками, залучати 

студентів та учнів пільгових категорій до занять у гуртках, секціях, клубах за 

інтересами; 

 звертати постійну увагу на організацію змістовного дозвілля молоді; 

 постійно вести просвітницьку діяльність, спрямовану на зміцнення трудової 

дисципліни, вироблення в студентів та учнів свідомого ставлення до навчання, 

формування негативного ставлення до протиправних діянь, профілактику 

шкідливих звичок, вироблення ціннісного уявлення про власне здоров’я та 

здоров’я оточуючих. 

Педпрацівники, постійно 
 

3. СЛУХАЛИ: 

Чепіля Ю.С., голову циклової комісії загально-технічних дисциплін,      

Притику Л.Я., голову циклової комісії мови та літератури, Гадуп’як О.В., голову 

циклової комісії ветеринарних дисциплін, Височанську Р.П., голову циклової 

комісії природничих дисциплін, Москву Л.Р., голову циклової комісії суспільних 

дисциплін, Маньківа Б.В., голову циклової комісії фізичної культури та Захисту 

України, які доповіли про результати профорієнтаційної роботи. Зокрема, 

розроблено на відділеннях відеоролики з профорієнтаційною метою і розміщено 

на сайті та поширено на інших інтернет-ресурсах; узгоджено з членами комісії 

маршрути виїзду у школи району та за межі району; зв’язок з випускниками 

коледжу, з батьками випускників шкіл, залучення студентів до акції „Зроби собі 

заміну”. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Для забезпечення виконання плану прийому та обсягів регіонального 

замовлення на підготовку фахівців у 2021 році членам трудового колективу вести 

щоденну індивідуальну та колективну профорієнтаційну роботу.  

Педколектив, постійно 

4. СЛУХАЛИ: 

Мельниченка П.С., заступника директора з навчально-виробничої роботи, 

який повідомив, що дуальна форма навчання – ефективна, адже роботодавці 

укладають договори з нашими студентами і задоволені їхньою роботою. Подано 



заяви студентів про перевід на дуальну форму навчання, погоджено із зав 

відділеннями та проведено протоколом на засіданні циклових комісій. Згідно 

списку: 

Бучак Юрій Дмитрович 

Лялька Дмитро Михайлович 

Нога Тетяна Мар’янівна 

Чачук Юлія Андріївна 

Іващук анна Русланівна 

Головко Анастасія Андріївна 

Стефанишин Андрій Юрійович 

Воробець Петро Юрійович 

Мельничук Надія Костянтинівна 

УХВАЛИЛИ: 

 1. Задовільнити заяви студентів про перевід на дуальну форму навчання 

згідно укладених договорів. Список додається. 

Рішення прийнято одноголосно. 

5. СЛУХАЛИ: 

Триніва І.В., директора коледжу, який вніс на розгляд педради список голів 

Державних екзаменаційних комісій на 2021р. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Список голів Державних екзаменаційних комісій на 2021 рік затвердити. 

Рішення прийнято одноголосно. 

У Різному слухали: 

Триніва І.В., директора коледжу, який ознайомив присутніх з листом СБУ 

„Про боротьбу з тероризмом. Виявлення ознак вибухонебезпечних предметів” 

тощо. Обов’язково обговорити дані питання зі студентами, провести інструктажі. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Провести бесіди зі студентами та учнями щодо безпеки життєдіяльності у 

разі виникнення екстраординарних ситуацій. 

Куратори, 02.02.2021р. 

Замкову Г.П., зав.навчально-методичним кабінетом, яка внесла пропозицію 

визнати результати підвищення кваліфікації у суб’єктів надання освітніх послуг та 

документи про їх проходження таких педагогічних працівників: 

 участь у спільному німецько-українському проекті FABU „Сприяння 

розвитку професійної освіти в аграрних коледжах України”: 

Майка Г.І. – 25 год., 

Пазюк В.Р. – 25 год. 

 PROMETHEUS/ Курс „Критичне мислення для освітян”:  

Пазюк Г.В. – 30 год. 

Кравчишин М.В. – 60 год. 

 Дія. Цифрограм 

Гадуп’як О.В. – 2 год. 

Веркалець Р.В. −2 год. 

 Edera/ Конкурс „Про дистанційний та змішаний формати навчання для 



педагогів та керівників ПТО”: 

Кобута І.Б. – 30 год. 

Мартишин І.В. – 30 год. 

Третяк О.М. – 30 год. 

Гладун М.С. – 30 год. 

 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

             Голова педагогічної ради                                          І.В.Тринів 
 

 

              Секретар                                                                           Л.Я.Притика 


